



TOGETHER. TOGETHER.
WE SERVE. WE SUCCEED.

33RD ANNUAL NATIONAL WORKSHOP

JUNE 6-8, 2023
OTTAWA CONFERENCE AND EVENT CENTRE

Premier Partner: Royal Canadian Mounted Police

If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:
<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/e-zines-and-communications/>
La version française suit dans un second email...



The 2023 CIPMM National Workshop

June 6-8, 2023

Ottawa Conference and Event Centre

THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER
ROYAL CANADIAN MOUNTED POLICE (RCMP)

Canada



Royal Canadian Mounted Police Gendarmerie royale du Canada

BECOME A 2023 CIPMM NATIONAL WORKSHOP EXHIBITOR OR PARTNER!

The Canadian Institute for Procurement and Material Management (**CIPMM**) would like to invite you to participate in the 33rd Annual CIPMM National Workshop, June 6-8, 2023, at Ottawa Conference and Event Centre as an Exhibitor or Partner. The theme for this event is **Together We Serve, Together We Succeed**.

CIPMM is a not-for-profit organization open to everyone with an interest in the procurement and management of goods and services in the public sector. The CIPMM National Workshop provides opportunities to learn about innovative practices, share knowledge and experience, network and make connections. The National Workshop attracts over 600 delegates drawn from over 50 different departments and agencies.

The trade show will take place on June 6-7th, 2023, and, as usual, will showcase the latest tools and services, cutting-edge technology and practical solutions offered by a diverse group of exhibitors, representing both public and private sectors. The trade show will host the welcome reception to mark the 150th RCMP anniversary, as well as offer networking breaks. With its networking lounge, the trade show will be a dynamic central hub connecting delegates and exhibitors. You will make new contacts and see your old friends, learn something new and share your news, and so much more! Do not miss out and join us this year at the CIPMM National Workshop in Ottawa!

PARTNERSHIP APPLICATION PACKAGE (PDF)

EXHIBITOR REGISTRATION FORM (PDF)

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more details.



L'Atelier National 2023 de l'ICAGM

6-8 juin 2023

Centre de conférences et d'événements d'Ottawa

**MERCI A NOTRE PARTENAIRE PRINCIPAL
GENDARMERIE ROYALE DU CANADA (GRC)**

Canada



Gendarmerie royale du Canada
Royal Canadian Mounted Police

DEVENEZ UN PARTENAIRE OU EXPOSANT DE L'ATELIER NATIONAL DE L'ICAGM 2023!

L'Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel (**ICAGM**) aimerait vous inviter à participer au 33e atelier national annuel de l'ICAGM, du 6 au 8 juin 2023, au Centre de conférences et d'événements d'Ottawa en tant qu'exposant ou partenaire. Le thème de cet événement est **Ensemble nous servons, Ensemble nous réussir.**

L'ICAGM est un organisme sans but lucratif ouvert à toute personne intéressée par l'approvisionnement et la gestion de biens et de services dans le secteur public. L'atelier national de l'ICAGM offre des occasions d'en apprendre davantage sur les pratiques novatrices, de partager des connaissances et des expériences, de réseauter et d'établir des liens. L'atelier national attire plus de 600 délégués provenant de plus de 50 ministères et organismes différents.

Le salon aura lieu les 6 et 7 juin 2023 et, comme d'habitude, présentera les derniers outils et services, les technologies de pointe et les solutions pratiques proposées par un groupe diversifié d'exposants, représentant les secteurs public et privé. Le salon commercial accueillera la réception de bienvenue pour marquer le 150e anniversaire de la GRC, ainsi que des pauses de réseautage. Avec son salon de réseautage, la salle d'exposition de l'atelier national sera le centre dynamique reliant les délégués et les exposants. Vous ferez de nouveaux contacts et reverrez vos anciens amis,

apprenez quelque chose de nouveau et partagez vos nouvelles, et bien plus encore ! Ne manquez pas cette occasion et rejoignez-nous cette année à l'atelier national de l'ICAGM à Ottawa !

**DOSSIER DE DEMANDE DE PARTENARIAT
(PDF)**

**FORMULAIRE D'INSCRIPTION EXPOSANT
(PDF)**

Communiquez avec le **secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.

Follow us on Social Media / Suivez-nous sur les réseaux sociaux

